
2 محور کامیاران- کرمانشاه و حمیل به ایلام 
مسدود شد

به علت اجرای عملیات نصب دستگاه WIM- ایمن سازی و 
برداشت توده سنگی ترانشه ناپایدار ، محورهای کامیاران- کرمانشاه 

و حمیل  به ایلام بطور موقت مسدود شد.
گفتنی است اجرای این عملیات به ترتیب از تاریخ 29 / 03 / 
97   لغایت  11 / 04 / 97   و 01 / 04 / 97  لغایت 97/04/04 
بصورت 24 ساعته انجام و محورهای جایگزین برای کاربران جاده 
پل  آباد-  اسلام  همچنین   ، ایلام  قلاجه-  آباد-  اسلام  محور  ای 

سیمره- ایلام اعلام شده است.
از  کرمانشاه   کامیاران-  محور  برای  مذکور  عملیات  اجرای 
کیلومتر  ایلام  به  برای محور حمیل  و  الی 41  کیلومتر 39+500 

17 الی 23 می باشد.

استفاده از بانوان توانمند در پست های 
مدیریتی بیشتر شود

توسعه  راهبردی  شورای  نشست  در  دشتکی  سلیمانی  قاسم 
هستند  موظف  اجرایی  های  دستگاه  کرد:  اظهار  استان  مدیریت 
ظرف یک ماه حداقل 10 درصد پست های اجرای خود را در صورت 

وجود نیروی انسانی توانمند به بانوان اختصاص دهند.
وی افزود: بانوان در امور مدیریتی حساسیت و دقت بیشتری 
دارند و می طلبد دستگاه های اجرایی برای استفاده هرچه بیشتر از 

توان مدیریتی آنان برنامه ریزی کنند
حضور بانوان در پست های مدیریتی که شایستگی احراز آن را 
دارند، یکی از روش های اهمیت به جایگاه آنان است تا نقش خود 

را در جامعه و پیشرفت کشور ایفا کنند.
ما  قوانین نیت  اگر در تفسیر  یادآور شد:  7سلیمانی دشتکی 
حل مشکلات مردم باشد خوب بهانه آن را نیز پیدا خواهیم کرد، 

در غیر اینصورت دنبال بهانه ای برای عدم پاسخگویی می گردیم.
وی گفت: در حالی که هم و غم مسئولان بایست خدمت به 
مردم باشد، اما مردم از بروکراسی اداری گله مند هستند و راهکار 
در  خدمت  میز  ایجاد  معضل  این  حل  برای  امید  و  تدبیر  دولت 

دستگاه های اجرایی است.
استاندار ایلام یکی از بازخوردها در جریان سفرهای شهرستانی 
باید  البته  افزود:  و  کرد  بیان  اداری  بروکراسی  از  مردم  را شکایت 
مواظب بود که این میز یک میز تشریفاتی نباشد بلکه باید به معنای 
در  مردم  کار  سازی  روان  و  مردم  مشکلات  رفع  صدد  در  واقعی 

ادارات باشد.

اولین جلسه دوره آموزشی دهیاران جدیدالورود 
استان مرکزی با محوریت حفاظت از اراضی 

کشاورزی و باغ ها برگزار شد
جدیدالورود  دهیاران  آموزشی  دوره  جلسه  اولین  برگزاری 
باغات  و  کشاورزی  اراضی  از  حفاظت  محوریت  با  مرکزی  استان 
با حضور شهرستان های اراک، خنداب و کمیجان در سالن آنفی 
تئاتر معاونت هماهنگی امور عمرانی استانداری مرکزی برگزار شد.

کاربری های  تغییر  گفت:  مرکزی  استان  اراضی  امور  مدیر 
غیرمجاز موضوع حائز اهمیتی است و این موضوع بر مقوله غذا و 

آب تاثیر زیادی دارد.
مدیر امور اراضی استان مرکزی در این جلسه، گفت: جهل به 
قانون رافع مسئولیت نیست و چه بسا دهیاران ما که بدلیل عدم 
آگاهی اقدام به واگذاری انشعابات به کاربری های غیرمجاز داشته 

و اکنون درگیر محاکم قضایی و نهادهای مرجع رسیدگی هستند.
در  مردم  منافع  حافظ  دهیاران  کرد:  تصریح  ابراهیمی  علی 
سطح حوزه مسئولیت خود هستند و باید کمی دقت نظر در این 
خصوص داشته باشید، چرا که دهیاران نقش بسزایی در آگاه سازی 

مردم منطقه خود و در نتیجه کمک و همیاری دولت دارید .

نماینده ولی فقیه در گلستان :

فرصت مهم مسابقات جام پارس برای توسعه 
پیام صلح و دوستی در جهان

ووشو جام  بین المللی  مسابقات  گلستان  در  ولی فقیه  نماینده 
ایران  دوستی  و  صلح  پیام  توسعه  برای  مناسب  فرصتی  را  پارس 
اسلامی در جهان دانست و گفت: امیدوارم این مسابقات در بهترین 
مسابقات  این  و  شود  برگزار  انسانی  اخلاق  و  احترام  با  و  شرایط 
معرف استان زیبای گلستان باشد.به گزارش روابط عمومی اداره کل 
شامگاه  نورمفیدی  کاظم  سید  آیت الله  گلستان،  جوانان  و  ورزش 
ووشو  بین المللی  مسابقات  اجرایی  عوامل  با  دیدار  در  پنج شنبه 
برای نشان  بهترین مکان  اظهار داشت: میدان ورزشی  پارس  جام 
دادن اخلاق های انسانی است و از فرصت مسابقات پیش رو استفاده 
کنید و زیبایی های ایران به ویژه استان گلستان را به جهان معرفی 
کنید.نماینده ولی فقیه در گلستان تصریح کرد: باید از ورزش برای 
افزایش صلح و دوستی در دنیا استفاده کنیم و ورزشکاران ما در 
در  را  ایران  و دوستی  پیام صلح  این  عنوان سفیران صلح  به  دنیا 
در  بانوان  از  استفاده  خصوص  در  دهند.نورمفیدی  ترویج  جهان 
تاکید  ورزشی،  و  فرهنگی  اجتماعی،  سیاسی،  مختلف  عرصه های 
بوده  مسلمانان  بین  در  پیش  باور 1400 سال  و  اعتقاد  این  کرد: 
و تفکر جدیدی نیست و این بانوان موفق هستند که می توانند در 
به  خطاب  باشند.وی  نقش آفرین  خود  همسران  و  مردان  موفقیت 
برگزار کنندگان مسابقات ووشو جام پارس تصریح کرد: با برگزاری 
مطلوب این رقابت ها، باعث افزایش جذب گردشگر و معرفی هرچه 
بهتر چهره ایران اسلامی در بین جهانیان شوید.وی در پایان گفت: 
امیدوارم این مسابقات در بهترین شرایط و با احترام و اخلاق انسانی 

برگزار شود و این مسابقات معرف استان زیبای گلستان باشد.

بازدید مدیرکل بهزیستی استان گلستان 
ازمرکز اورژانس اجتماعی بهزیستی 

درگرگان
مختلف  های  بخش  از  بازدید  ضمن  غفاری  ابراهیم  دکتر 
مرکز اورژانس اجتماعی شهرستان گرگان٬فعالیتها وچگونگی ارائه 
خدمات به جامعه هدف این مرکز را مورد بررسی قرارداد.مدیرکل 
هدف  با  گرگان  اجتماعی  اورژانس  مرکز  گفت:  استان  بهزیستی 
کاهش آسیب های اجتماعی و دردسترس وبه موقع بودن خدمات 
مرکز  دراین  که  میدهد  ارائه  مشاوره  مددکاری  روانشانی  مختلف 
کارشناسان مجرب بهزیستی با مدرک تحصیلی مرتبط:مددکار،روان
شناس،مشاور،کارشناس وپزشک و... خدمات این سازمان را بصورت 
شبانه روزی ارائه میدهند.وی افزود:هم اکنون درتمامی شهرستانها 
مراکز اورژانس اجتماعی درسطح استان فعالند که 11مرکز درسطح 
می  فعالیت  یک  درسطح  مرکز  یک  و    2 درسطح  مرکز  3،یک 
مراکزخاطرنشان  این  یک  سطح  درخصوص  غفاری  کنند.دکتر 
یا  هراستان  درمرکز  یک  سطح  اجتماعی  مرکزاورژانس  کرد: 
خانه  چون  شوندومراکزی  می  اندازی  راه  استان  بزرگ  شهرهای 
مداخله  اجتماعی،مرکز  دیده  آسیب  زنان  سلامت،بازپروری 
درکاهش طلاق،کودکان خیابانی و...پیرامون آنها فعالیت می کنند.
این مراکز دارای خدمات سرپایی ونگهداری می باشندو بطور شبانه 
روزی خدمات ارائه می دهند که مرکز اورژانس اجتماعی شهرستان 
گرگان تنها مرکز سطح یک درسطح استان است.ایشان درخصوص 
سطح 2 این مراکز نیز گفت:این مراکز درشهر هراستان که دارای 
به  روزی  بطور شبانه  باشد  می  موقت  ونگهداری  خدمات سرپایی 
سلامت،قرنطینه  ازمراکز)خانه  پردازندوبرخی  می  خدمات  ارائه 
خوددارند.مرکز  درپیرامون  ضرورت  به  باتوجه  و...(را  ،بازپروری 
اورژانس اجتماعی شهرستان گنبد نیز تنها مرکز سطح 2  درسطح 

استان می باشد.

خبرخبر

البرز در  اتاق  با بیان اینکه  البرز  اتاق بازرگانی  مشاور 
برگزاری دوره های آموزشی پایلوت  کشور است،گفت: اتاق 
ای  توسعه  و  توجیهی  آموزشی  البرز20  سمینار  بازرگانی 

برگزار کرد.
اخبار  خبرنگار  با  گو  و  گفت  در  فرشباف  رضا  حمید 
صنعت در کرج، اظهار داشت: اتاق بازرگانی البرز تمام تلاش 
بهتر سمینارهای مختلف در  برگزاری هرچه  برای  را  خود 

ارتباط با صنعت انجام می دهد.
 20 حداقل  گذشته  سال  در  اینکه  به  اشاره  با  وی 
سمینار آموزشی توجیهی و توسعه ای توسط اتاق بازرگانی 
و  کرد  خواهیم  استان  این  در  صنعتگران  وضعیت  بهبود  برای  را  خود  تمام سعی  ما  افزود:  است،  شده  برگزار  البرز 
امیدواریم آنها نیز با تلاش وکوشش روز افزون و شرکت در کلاس ها و فرصت های به وجود آمده از این پتانسیل ها 

برای بهبود وضعیت کنونی خود استفاده نمایند.
مشاور اتاق بازرگانی البرز با  اشاره به اینکه در حال حاضر تب آموزش در تمام اداره جات و سازمانها گرم است،  
عنوان کرد: ما  فرا از چارچوب سازمانی دوره های آموزشی را با کمک دانشگاه ها  برگزار کرده ایم که صنعت نیز در آن 
دخیل است و صنعتگر و دانشجو می توانند به راحتی با یگدیگر ملاقات و از نظرات و تجربیات یکدیگر بهرمند شوند که 
این دوره های آموزشی هم به نفع دانشگاه ها و هم به نفع صنعتگران است.فرشباف با بیان اینکه باید صنعت ودانشگاه 
با یکدیگر درتعامل تنگاتنگ باشند، گفت: تفاهم نامه هایی رادرخصوص برگزاری این دوره های آمـوزشی با دانشگاه 
های مختلف البرز امضا نموده ایم که بسیارمفید وقابل تقدیراست. مشاور اتاق بازرگانی البرز با بیان اینکه استان البرز 
در برگزاری این دوره های آموزشی پایلوت اولین استان درکشوراست، خاطرنشان کرد: این دوره ها سبب ارتقای سطح 
کیفی درصادرات و واردات صنعتگران استان البرزمی شود که این کار توسط عده ای از رایزنان بازرگانی انجام  شده و 

اتاق بازرگانی بهترین مکانی است که می توان این آموزشها را درآن انجام داد.

مدیرکل اقتصاد و دارایی استان البرز از سرمایه گذاری 
۶2 میلیون یورویی از ناحیه 4 طرح در استان خبر داد.

کارگروه  برگزاری  به   اشاره  با   امروز  فلاح  ابوالفضل 
ماهی  داشت: چند  اظهار  استان  در  انرژی های خورشیدی 
صادر  کشور  در  رابطه  این  در  زیادی  مجوزهای  که  است 

شده است.
به  اشاره  با  البرز  استان  دارایی  و  اقتصاد  مدیرکل 
تشکیل کارگروه هایی که در استان است، گفت: ما تنها به 
و  باشند  حرفه ای  کار  این  در  که  می دهیم  مجوز  کسانی 

زیرساخت های لازم آن را مهیا  کنند.
فلاح تصریح کرد: در ۶ ماه گذشته با تشکیل کارگروه  نیروهای خورشیدی 3 شرکت خارجی با گذشت از مراحل 
قانونی وزارت نیرو توانسته اند 70مگابایت، 50 مگابایت و دو تا 10 مگابایتی مجوز انتقال به شبکه را بگیرند که از این 

رو  مجوز هیئت سرمایه گذاری خارجی را هم برای  آن ها صادر کرده ایم.
مدیرکل اقتصادو دارایی استان البرز با اشاره به اینکه این  3 شرکت در استان البرز سرمایه گذاری ۶0 میلیون 
یورویی  را انجام داده اند،  عنوان کرد: 2.5 میلیون یورو سرمایه گذاری در  روان کننده بتون نیز  انجام شده است که 

قبلا به کشور وارد می شد  اما در حال حاضر با  ۶0 درصد پیشرفت فیزیکی  به زودی در استان به تولید می رسد.
فلاح  خاطرنشان کرد: علاوه بر تکنولوژی، سرمایه های زیادی با این  سرمایه گذاری ها وارد استان می شود.

وی با بیان  اینکه 4 طرح از استان البرز مصوب شده است که 3 طرح  آن نیروگاهی بوده و حدود ۶2 میلیون یورو 
سرمایه گذاری در استان ایجاد می کند، خاطرنشان کرد: نرخ قیمت  تضمینی وزارت نیرو جذاب است که سبب شده  
بسیاری برای سرمایه گذاری اقدام کنند و همچنین 2 هزار هکتار زمین هم با در نظر گرفتن بحث های زیست محیطی 
به آن اختصاص داده شده است. وی با  بیان اینکه دولت به لحاظ بودجه مشکلی ندارد بیان کرد: دولت هیچ مشکلی 

در پرداخت حقوق دستگاه ها ندارد.

اتاق بازرگانی البرز20  سمینار آموزشی توجیهی و 
توسعه ای برگزار کرد

 ۶2 میلیون یورو سرمایه گذاری خارجی 
از ناحیه ۴ طرح در استان البرز انجام شد 

درصدی صنایع   تحقق سهم 30  از  البرز   سرپرست شهرکهای صنعتی 
کوچک و متوسط در 3 ماهه اول  سال خبر داد.

محمدامین بزازي پور فرشي با اشاره به سهم 30 درصدی صادرات صنایع 
کوچک   ومتوسط استان  البرزدر3 ماهه اول سال اظهار  داشت: در سال جاری 
و بر اساس شاخص های اعلامی توسط سازمان صنایع کوچک و شهرک های 
صنعتی ایران ، سهم 30 درصدی صادرات صنایع کوچک و متوسط واحدهای  

مستقر در شهرک ها و نواحی صنعتی استان البرز محقق شده است.
وي با اشاره به اینکه صادرات در زمینه محصولات شیمیایی،غذای،بهداشتی 
و دارویی،پلاستیک و ... بوده است،افزود: صنایع کوچک و متوسط استان البرز 
با استفاده از ظرفیت های موجود توانستند سهم 30 درصدي این استان در 

زمینه صادرات را محقق سازند.
ایرانی  کالای  از  حمایت  سال  در  وگفت:  کرد  امیدواری  اظهار  فرشي 
تامین  و  خود  کیفیت  افزایش  ضمن  البرز  استان  متوسط  و  کوچک  ،صنایع 

نیاز بازار مصرف داخلی ،در عرصه بین الملل نیزحضوری موفق داشته باشند. 
سرپرست شرکت شهرک های صنعتی استان البرز گفت:پایان نامه های 
دانشجویی در حوزه توسعه بازار واحدهای صنعتي مورد حمایت قرار مي گیرند.
 فرشی  با بیان این مطلب ادامه داد: پایان نامه های دانشجویی در مقاطع 
کارشناسی ارشد،دکترا و دکترای ارشد که در حوزه های توسعه بازار واحدهای 
از  باشند،  صنعتی  های  پساب  تصفیه  نوین  ها  روش  زمینه  در  یا  و  صنعتی 

حمایت این شرکت برخوردار خواهند شد.
های  شهرک  شرکت  سایت  در  مربوطه  های  فرم  اینکه  بیان  با  فرشی 
توسعه  زمینه  در  که  هایی  مقاله  کرد:  عنوان   است،  بارگذاری شده  صنعتی 
بازار واحدهای صنعتی و روش های نوین تصفیه پساب هایذ صنعتی  قابلیت 

کاربردی داشته باشند، در شهرک های صنعتی استان اجرایی می شوند.

طی 3 ماهه اول سال جاری در استان البرز صورت گرفت؛

تحقق سهم 30درصدی صادرات صنایع کوچک و متوسط 

شهرستان6روزنامهاخبار صنعت   سه شنبه  5 تیر  1397    شماره  946 اخبار

افتتاح پروژه 
بهسازی و 
آسفالت جاده 
مسیر اصلی 
دسترسی به 
محل دفن زباله 
سراوان

و  بهسازی  پروژه  افتتاح  آیین   - قلیپور  زینب   رشت- 
تثبیت بستر و آسفالت جاده مسیر اصلی دسترسی به محل دفن 
زباله ) لندفیل( سراوان با حضور دکتر مسعود نصرتی شهردار 
رشت، مهندس ویشکائی معاون برنامه ریزی و عمران فرمانداری 
رشت، سید امیرحسین علوی رییس شورای اسلامی شهر رشت، 
محمد حسن عاقل منش رئیس کمیسیون فرهنگی و اجتماعی 
شورای اسلامی شهر رشت، محمد حسن علی پور عضو شورای 

اسلامی شهر رشت، علی بهارمست 
مقصودی  علی  شهرداری،  زیربنایی  امور  و  عمران  معاون 
معاون خدمات شهر شهرداری، مرتضی شریفی معاون هماهنگی 
امور مناطق و سازمانهای شهرداری، هومن روایی رئیس سازمان 
عمران و بازآفرینی فضاهای شهری، بابک رمضانی رئیس سازمان 
آتش نشانی شهرداری رشت، سیده مریم رضاطبع مدیر اجرایی 
با رسانه شهرداری، مجتبی شهرستانی مدیر پیشگیری  ارتباط 
مدیر  دانش  بشر  محمدباقر  شهرداری،  شهری  تخلفات  رفع  و 
هماهنگی و نظارت خدمات شهر شهرداری، فاطمه قدیمی مدیر 
روابط عمومی شهرداری و جمعی از مسئولین مدیریت شهری 

شهرداری رشت برگزار شد.
مکانی  موقعیت  به  اشاره  با  مراسم  این  در  نصرتی  دکتر 
محل دفن زباله بیان داشت: باتوجه به اهمیت زیست محیطی 
منطقه سراوان ضرورت دارد تا مجموعه مدیریت شهری رشت 
باشد.شهردار رشت خاطرنشان  امر داشته  این  به  نگاه ویژه ای 

با توجه به اهمیت این سایت از سه ماه پیش یک مدیر  کرد: 
پروژه 24 ساعته و ثابت انتخاب شد تا به طور لحظه ای به تمام 
مشکل  وجود  بر  تاکید  با  پرداخته شود.وی  سایت  این  مسائل 
دفن بهداشتی زباله در این سایت تصریح کرد: برای نصب و راه 
اندازی دستگاه زباله سوز در سایت لاکان قراردادی تنظیم شد 
و تا امروز به مرحله پرداخت 25 درصدی قرار داد رسیده ایم. 
همچنین برای تصفیه شیرابه ها پیمانکاری اعلام آمادگی کرد 
که به صورت تهاتر شیرابه را تصفیه نماید.دکتر نصرتی با تاکید 
خواهد  انجام  مرحله  دو  در  سوز  زباله  نصب  قرارداد  اینکه  بر 
شد، خاطرنشان کرد: باتوجه به آغاز فصل گرما انباشت زباله در 
قالب پشته 15 هکتاری انجام می شود که ده هکتار آن تثبیت 
و 5 هکتار دائماً تخلیه می شود.شهردار رشت با اشاره به سم 
واگذاری  در  کرد:  خاطرنشان  سراوان  لندفیل  در  مداوم  پاشی 
انتفال مخلوط به سراوان که بسیار ضروری به نظر  برداشت و 
می رسد شایسته است تا مدیران استانی مجوز برداشت و انتقال 
مخلوط جهت کاور کشی به این مکان را هرچه سریع تر صادر 
نمایند، زیرا وقفه حتی یک روزه در انتقال مخلوط در فصل گرما 
مجموعه مدیریت شهری و ساکنین سراوان را با مشکلات عدیده 

ای مواجه خواهد کرد.
رئیس کمیسیون بهداشت، محیط زیست و خدمات شهر 
قدردانی  مراسم ضمن  این  در  نیز  رشت  اسلامی شهر  شورای 
سازمان  مدیرعامل  و  شهر  خدمات  شهردار،معاون  اقدامات  از 

رشت  شهرداری  بازافرینی  و  عمران 
تذکرات  علیرغم  داشت:  اظهار  فوق  پروژه  رسیدن  ثمر  به  در 
شهر  خدمات  و  زیست  بهداشت،محیط  کمیسیون  تأکیدات  و 
معدن   ، سازمان صنعت  متاسفانه  رشت،  شهر  اسلامی  شورای 
و تجارت تعامل شایسته ای با شهرداری در زمینه ارائه مصالح 
ندارد.فاطمه  لاکان  سایت  های  زباله  کاورکشی  جهت  مخلوط 
شیرزاد تصریح کرد: کوتاهی سازمان صنعت و معدن در تأمین 
سلامت و بهداشت مردم منطقه سراوان و در نهایت شهر رشت، 
آسیبهای مستقیمی وارد خواهد کرد.وی با تأکید بر توجه جدی 
مجموعه مدیریت شهری به خصوص سازمان عمران و معاونت 
سایت  در  مگس  بویژه  کنترل حشرات  بحث  در  شهر  خدمات 
سراوان افزود: راه دسترسی به پایین دست سایت زباله سوز که 
از زمین های منابع طبیعی است برای احداث تصفیه خانه در 
دست اقدام قرار گرفت که شایسته است هرچه زودتر این زمین 

در اختیار شهرداری قرار گیرد.
مهندس هومن روایی در خصوص پروژه بهسازی و تثبیت 
بستر و آسفالت جاده مسیر اصلی دسترسی به محل دفن زباله 
) لندفیل( سراوان بیان داشت: امروز فاز اول مسیر دسترسی به 
سایت زباله سوز افتتاح شد. از سال ۸4 تاکنون همواره عملیات 
از  استفاده  با  بار  اولین  برای  اکنون  اما  داشتیم  را  گیری  لکه 
دستگاه تثبیت wr گامی مهم در بهسازی و تثبیت آسفالت این 

مسیر برداشته شد. 

پرداخت ۱0 
میلیارد تومان 
خدمات درمانی 
و بیمه ای به 
مددجویان 
بوشهری

10میلیارد  از  بیش   : اخبارصنعت  خبرنگار  بوشهر- 
درمانی،  مختلف  فصل های  سر  در  حمایتی  خدمات  تومان 
تحت  مددجوی  نفر   575 و  هزار   5۶ به  بیمه ای  و  بهداشتی 

حمایت کمیته امداد استان بوشهر پرداخت شد.
مدیر کل کمیته امداد استان بوشهر عملکرد این نهاد در 
حوزه ارائه خدمات بهداشتی، درمانی و بیمه ای به مددجویان 

تحت حمایت را تشریح کرد.
به گزارش سایت خبری کمیته امداد، احمد لطفی، مدیر 
کل کمیته امداد استان بوشهر در جلسه شورای مدیران این نهاد 
اظهار کرد: کمیته امداد در جهت ارتقاء سلامت مددجویان تحت 
حمایت، نگاه ویژه ای به مسائل و مشکلات بهداشتی، درمانی و 

بیمه ای آنان دارد.
وی افزود: با توجه به این که بخشی از مشکلات مددجویان 
شامل پرداخت هزینه های سنگین درمانی در زمان بیماری، سوء 

تغذیه و همچنین مشکلات مهم مربوط به بیماران خاص، صعب 
العلاج و زمین گیر است، بنابراین کمیته امداد برای ارائه خدمات 
متنوع و مطلوب به مددجویان با پرداخت بخشی از هزینه ها در 
رفع دغدغه آنها اقدام می کند.لطفی بیان کرد: در سال گذشته 
بیش از 10 میلیارد تومان جهت پرداخت بیمه خدمات درمانی، 
ارتقاء  بیمه های اجتماعی،  فرانشیز خدمات درمانی،  هزینه های 
شاخص های بهداشتی، بهبود تغذیه کودکان زیر 5 سال و مادران 
باردار و شیرده و کمک به تجهیزات بیماران صعب العلاج هزینه 
اینکه  بیان  با  بوشهر  استان  امداد  است. مدیر کل کمیته  شده 
کمیته امداد نیز یکی از سازمان های بیمه گر درمانی پایه است 
گفت: با عقد قرارداد با مراکز درمانی، 90 درصد هزینه درمانی 
بیماران در زمان بستری و 70 درصد هزینه های بیماران سرپایی 
سه  از  بیش  گذشته  سال  جهت  این  در  که  می شود  پرداخت 
میلیارد و 100 میلیون تومان به این مراکز پرداخت شده است.

لطفی خاطر نشان کرد: حق بیمه تأمین اجتماعی دو هزار 
و ۸4 خانوار با اعتباری بالغ بر سه میلیارد و 700 میلیون تومان 
در سال 9۶ به سازمان تأمین اجتماعی پرداخت شده است تا 
این تعداد از مددجویان بتواند پس از رسیدن به سن بازنشستگی 

از طریق آن سازمان مستمری دریافت کنند.
وی با اشاره به اینکه دو هزار و 300 کودک زیر پنج سال 
مبتلا به سوء تغذیه تحت حمایت کمیته امداد وجود دارد افزود: 
مادران  سال،  پنج  زیر  کودکان  این  تغذیه  سوء  رفع  به  کمک 
از  بهداشتی  شاخص های  ارتقاء  به  کمک  شیرده،  و  دار  بار 

سرفصل های دیگر خدمات امداد به مددجویان است.
کرد:  بیان  پایان  در  بوشهر  استان  امداد  کمیته  کل  مدیر 
تحت  بوشهر  استان  در  العلاج  صعب  و  خاص  بیمار  نفر   51۶
حمایت کمیته امداد هستند که در کمک به خرید تجهیزات این 

بیماران و مسائل درمانی آنها کمک می شود.

مدیرعامل آبفاشهری مازندران تاکید کرد: 

نقش کلیدی آب در توسعه اقتصادی، اجتماعی و فرهنگی جوامع

مدیرکل ورزش و جوانان گلستان:

مجوز حضور بانوان در سالن مسابقات ووشو جام پارس در گرگان صادر شد

ساری - دهقان - مدیرعامل آبفاشهری مازندران 
با اشاره به اهمیت آب در حیات تمدنها و جوامع بر نقش 
کلیدی این مایه ارزشمند در توسعه اقتصادی، اجتماعی 

و فرهنگی کشورها تاکید کرد.
بیان  با  ذاکری،  مهندس  ما،  خبرنگار  گزارش  به 
اساسی هستند که  منبع  و آب سه  اینکه زمین، خاک 
در توسعه شهرها نقش بسیار مهمی دارند، گفت: آب در 

تمامی زمینه ها با اقتصاد در ارتباط است.
داد:  ادامه  آب  به کمبود جهانی  اشاره  وی، ضمن 
کشور ایران در منطقه خشک و نیمه خشک قرار دارد 
که این امر به دلیل کاهش بارندگی، افت ذخایر آبهای 

زیرزمینی و افزایش جمعیت، سرانه تولید آب را کاهش 
داده است.

مدیرعامل آبفاشهری مازندران، با بیان اینکه تامین 
آب سالم و قابل شرب در چنین شرایطی دشوار است، 
و  تامین  در  ما  همکاران  روزی  شبانه  تلاش  داد:  ادامه 

توزیع آب سالم قابل ستایش است.
از  بسیاری  منشا  را  آلوده  آب  ذاکری،  مهندس 
روزانه،  آزمایشهای  کرد:  تصریح  و  دانست  ها  بیماری 
ماهیانه و سالانه با نظارت کارشناسان بهداشتی درحال 

انجام است.
با  آب  توزیع  و  تامین  افزایش  داشت:  اظهار  وی، 

کیفیت منجر به ارتقای رفاه نسبی و در نهایت توسعه  
پایدار با رویکرد عدالت اجتماعی خواهد شد.

بحرانهای  از  یکی  را  مهاجرت  ذاکری،  مهندس 
ناشی از کمبود آب عنوان کرد و گفت: این امر منجر 
کم  مناطق  اقتصادی  و  تولیدی  ظرفیتهای  نابودی  به 

آب می شود.
اینکه  بیان  با  مازندران،  آبفاشهری  مدیرعامل 
بازوان اصلی در حفظ و نگهداری منابع آب  مشترکین 
محسوب می شوند، خاطرنشان کرد: با صرفه جویی و به 
کارگیری شیوه های مدیریت مصرف و فرهنگ سازی در 

این زمینه، منابع آبی جانی دوباره می یابند.

مدیرکل ورزش و جوانان گلستان گفت: مجوز حضور 
پارس  جام  ووشو  بین المللی  مسابقات  سالن  در  بانوان 
شورای  تصویب  با  می شود  برگزار  گرگان  میزبانی  به  که 
استقبال  استان صادر شد.بهمن طیبی در حاشیه  تامین 
ووشو  بین المللی  مسابقات  در  شرکت کننده  تیم های  از 
فارس در  با خبرنگار خبرگزاری  پارس در گفت وگو  جام 
گلستان  استان  وارد  تیم ها  امروز  از  کرد:  اظهار  گرگان 
وزن کشی  شنبه  روز  صبح  داد:  ادامه  شد.وی  خواهند 
افتتاحیه   17 ساعت  شنبه  عصر  و  می شود  انجام  تیم ها 
مسابقات در سالن امام خمینی)ره( گرگان برگزار خواهد 
استان گلستان خاطرنشان  و جوانان  شد.مدیرکل ورزش 

می شود  آغاز  تیرماه  دوم  یکشنبه  روز  از  مسابقات  کرد: 
 11 مسابقات  این  در  و  داشت  خواهد  ادامه  پنجم  تا  و 
تیم از کشورهای مختلف با یکدیگر به رقابت می پردازند.

برای  لازم  هماهنگی های  خوشبختانه  کرد:  بیان  طیبی 
پخش زنده مسابقات انجام شده و پخش زنده رادیویی و 
تلویزیونی مسابقات از طریق صدا و سیمای مرکز گلستان 
انجام می شود و همچنین مقرر شد این مسابقات از شبکه 
ورزش نیز به صورت زنده و مستقیم پخش شود.وی اضافه 
کرد: با تصویب شورای تامین استان گلستان مجوز حضور 
بانوان در سالن مسابقات برای تماشای این دیدار ها صادر 
مناسب  شرایط  ایجاد  برای  نیز  لازم  تمهیدات  و  شده 

بانوان در سالن فراهم شده است.مدیرکل ورزش و  برای 
جوانان گلستان تصریح کرد: برگزاری این رویدادها علاوه 
بر اینکه تاثیرات خوب ورزشی را در استان در پی دارد، 
بین  فرهنگی  تعامل  گردشگری،  اقتصادی،  توسعه  باعث 
و  کشورمان  اسلامی  ایرانی  جاذبه های  معرفی  کشورها، 
رویداد  این  از  پس  گفت:  می شود.طیبی  گلستن  استان 
ورزشی ۶ رویداد بزرگ دیگر را در ۶ ماه پیش رو خواهیم 
داشت که امیدوارم این مسابقات باعث تسریع در توسعه 
است، در  باشد.گفتنی  استان گلستان داشته  همه جانبه 
و  پارس جنوبی  نام  با  از کشورمان  تیم  دو  رقابت ها  این 

هیات ووشو گلستان شرکت خواهد کرد.


